
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół Nr 27/5/2022

Obrady rozpoczęto 27 października 2022 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13: 06 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 1°członków.

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian :Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył obradom przewodniczył Wojciech Owczarek - Przewodniczący

Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że porządek obrad radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji .

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek,
Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Marian Król, JarosławLasota

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zatwierdzenia Programu Naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich,



b. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2022-2027,

c. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 r.
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Koneckiego w roku

szkolnym 202112022.
5. Sprawy różne.

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia Programu Naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

Projekt uchwały przedstawiła Beata Wójcik - Zastępca Dyrektora ds. finansowych
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę, że od kilku lat
w programie jest poruszana kwestia rozważenia zasadności dalszego prowadzenia ZOL-u
w strukturach ZOZ, natomiast niepodejmowane są żadne decyzje. Dodał, że inne jednostki
zlikwidowały tę działalność poszerzając inną, mniej kosztowną .

Zastępca Dyrektora ds. finansowych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik oznajmiła, że rozmowy były podejmowane, ale niestety nie przyniosły żadnych

efektów.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, których komórek dotyczy
zapis dotyczący, że jest jeszcze kilka komórek organizacyjnych, których Dyrekcja ZOZ
rozważa konieczność dalszego prowadzenia z uwagi na wymagania NFZ i osiągane wyniki
Ujemne.

Zastępca Dyrektora ds. finansowych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik poinformowała, że poradnie są nierentowne, dlatego dyrektor wprowadził zmiany
dotyczące przyspieszenia okresu oczekiwania na wizytę zachęcając lekarzy do przyjmowania
większej liczby pacjentów, za które otrzymają dodatkowe wynagrodzenie w formie premii
za pracę ponad wymiar czasu pracy.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał o przyczynę zamknięcia

poradni medycyny pracy.

Zastępca Dyrektora ds. finansowych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik oznajmiła, że poradnia jest nieczynna z powodu braku lekarzy.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy pracownia rezonansu
magnetycznego należy do struktur szpitala.

Zastępca Dyrektora ds. finansowych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Beata
Wójcik poinformowała,że rezonans nie należy do struktur. Szpital wynajmuje pomieszczenia
firmie zewnętrznej, która posiada rezonans i świadczy usługi w tym zakresie, natomiast ZOZ
płaci firmie za wykonane badania pacjentom szpitala.

Na tym dyskusję zakończono.

Sprawdzono quorum, a następnie przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego
dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (8)
Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojci ech Owczarek, Wiesław

Skowron, Bogdan Soboń, JarosławStaciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik
NIEOBECNI (1)
Marian Król

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2022-2027,
c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 L,

Projekty uchwał omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, jakie prace zostaną

wykonane w związku ze zwiększeniem wydatków na roboty odwodnieniowe w wysokości 85
000 zł oraz na usługi sprzętowe związane z zimowym utrzymaniem dróg w wysokości

100000zł.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że wydatki na usługi sprzętowe obejmują

zakup usługi związanej z zimowym utrzymaniem dróg , czyli wynajęcie sprzętu. Odnośnie

robót odwodnieniowych poinformowała, że zgodnie z wnioskiem Zarządu Dróg
Powiatowych, który został pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu, prace mają

obejmować roboty w miejscowości Sworzyce w ciągu drogi powiatowej Nr 1456 T,
Studzieniec w ciągu drogi powiatowej Nr 1499 T, Węgrzyn w ciągu drogi powiatowej Nr
1490 T oraz w miejscowości Lelitków w ciągu drogi powiatowej Nr 1474 T.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił się z prośbą, aby Dyrektor
Zarządu Dróg Powiatowych przygotował informację, kto składał poszczególne wnioski
odnośnie robót odwodnieniowych, które zostały zaplanowane do wykonania.

Radny Bogdan Soboń poprosił, aby Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych przygotował

najutrzejszą sesję szersze informacje, odnośnie formy wykonywania prac związanych

z całorocznym utrzymaniem dróg powiatowych, w związku z przesłanym do gmin pismem
odnośnie wykonywania bieżącego utrzymania dróg przez poszczególne gminy oraz czy
wpłynęły już odpowiedzi na przedmiotowe pismo.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę, że wystosowanie
pisma odnośnie bieżącego utrzymania dróg powiatowych przez gminy było następstwem

wcześniejszych rozmów na sesjach odnośnie wyeliminowania tak zwanych pustych
przebiegów. Podkreślił, że samorządy podpisują porozumienia odnośnie wykonywania zadań

w celu zmniejszenia kosztów.
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Wicestarosta Wiesław Skowron wyjaśnił, że zawarta w pisrme inicjatywa, powstała

na skutek głosów radnych zgłaszanych na sesjach odnośnie współpracy z gminami, w celu
efektywnego wykonywania zadań bieżącego utrzymania dróg . Ponadto planowane jest
spotkanie z przedstawicielami gmin w sprawie szczegółowego omówienia tej sprawy. Dodał,

że z nieoficjalnych informacji wynika, że pięć gmin jest zainteresowanych współpracą .

Zarząd Powiatu podjął inicjatywę i zobowiązał Zarząd Dróg Powiatowych do przygotowania
propozycji zakresu współpracy, której głównym celem jest usprawnienie wykonywania prac
związanych z zimowym utrzymaniem dróg.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa zaznaczył, że być może pismo wysłane

do gmin zostało nieopatrznie przygotowane. Na posiedzeniu Zarządu Powiatu zapadła

decyzja, aby zaprosić wszystkich włodarzy gmin na spotkanie i nie wie, dlaczego tak szybko
zostało wystosowane pismo. Zamysł Zarządu Powiatu był taki , aby prace związane

z bieżącym utrzymaniem na odcinkach gminnych, które znajdują się w ciągu drogi
powiatowej wykonał Zarząd Dróg Powiatowych, natomiast gmina w zamian wykona odcinek
drogi powiatowej .

Radny Bogdan Soboń przypomniał, że w czerwcu była dyskusja odnośnie utrzymania dróg
powiatowych i na pytanie ile osób pracuje na drogach przy odkrzaczaniu, uzyskał

od dyrektora odpowiedź, że dwie. Dlatego wówczas stwierdził, że należy kupować sprzęt albo
w ramach robót publicznych organizować pracowników w poszczególnych gminach żeby

takie prace wykonywali , ponieważ jest to zadanie Zarządu Dróg Powiatowych.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk podkreślił, że nie wiadomo czy
będzie w tym momencie możliwość podpisania porozumienia z gminami odnośnie zimowego
utrzymania dróg , ponieważ gminy podpisują z wykonawcą umowy na dwa lata.

Wicestarosta Wiesław Skowron potwierdził, że treść pisma być może nie była do końca

przemyślana, ale szczegóły i meritum tej sprawy zapadnie w rozmowach bezpośrednich

z włodarzami gmin, podczas których zostaną doprecyzowane szczegóły.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwał.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (1)
Marian Król

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022r.
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Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Bogdan Soboń

NIEOBECNI (l)
Marian Król

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

AdA.
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Koneckiego w roku szkolnym
202112022.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że materiały zostały przesłane

wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu.

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Koneckiego w roku szkolnym
202112022 przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia 
Krzysztof Stachera.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg zapytała, jaki jest przedział wiekowy nauczycieli w szkołach

ponadpodstawowych.

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera
poinformował, że niewiele jest nauczycieli, którzy szykują się do odejścia na pełne

emerytury.

Na tym dyskusję zakończono.

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja Budżetu, Rolnictwa,
Zdrowia i Oświaty przyjęła do wiadomości przedstawioną informację.

Ad.5.
W sprawach różnych głos zabrali:

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zwrócił uwagę, że do wiadomości Radnych
Rady Powiatu została przekazana petycja rodziców dzieci szkół podstawowych w sprawie
utworzenia nowych kierunków technicznych przy Zespole Szkół Ponadpodstawowych Nr 1
w Końskich. Zasugerował, aby jednostka rozpatrująca petycję opierała się na zawodach
deficytowych i nadwyżkowych w Powiecie Koneckim. Dodał, że rodzicom najbardziej zależy

na kierunkach głównie żeńskich.

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Krzysztof Stachera wyjaśnił,

że kształcenie zawodowe organizuje dyrektor szkoły w uzgodnieniu z organem prowadzącym.

Warunkiem utworzenia nowego kierunku jest baza, która jest bardzo kosztowna oraz
posiadanie nauczycieli z odpowiednimi kwalifikacjami. Dodał, że tylko trzy z wymienionych
w petycji kierunków mogą być uruchomione w technikum, natomiast pozostałe to kierunki
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szkół policealnych. Ponadto do utworzenia nowego kierunku kształcenia wymagana jest
pozytywna opinia Wojewódzkiej Rady Rynku Pracy.

Na tym dyskusję zakończono .

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji podziękował

za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Prze-WOdSicfrący Komisji
Komisja BUdżJt~::Rin~ctwa, Zdrowia i Oświaty

( I l
WojCiech 6wczarek

Przygotował(a):Iwona Cholewa

Przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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